
Bijlage 1 – Beschrijving scenariowijzigingen

• College De Opmaat is gesloten en De Savornin Lohman Mavo is verhuisd naar het 
vrijkomende gebouw. Het gebouw (van Gendtlaan 51) dat de school verlaten heeft wordt 
gebruikt als tijdelijke huisvesting. Daarmee is de noodzaak om het gebouw Van Gendtlaan 51 
te renoveren verdwenen. Het gebouw zal wel af en toe worden aangepast voor een nieuwe 
gebruiker.

• De Windkanter is in de zomer van 2020 verhuisd van het tijdelijke gebouw op het terrein van 
Merem naar het gebouw van De Dubbeldekker. De tijdelijke huisvesting op het terrein van 
Merem moest plaats maken. De noodzaak om een nog nader te bepalen gebouw te 
renoveren is hiermee verdwenen. In fase 2 van het IHP is de renovatie van het gebouw van 
De Dubbeldekker geraamd. De raming voor een nog nader te noemen pand kan komen te 
vervallen, met uitzondering van de kosten voor inhuizing.

• De Taalschool (COBO) is tijdelijk verhuist naar Jan Blankenlaan 8 om inwoning van de 
Windkanter te faciliteren. Dit maakt dat voor de COBO straks sprake is van nieuwbouw i.p.v. 
vernieuwbouw. 

• Voor De Wilge is onderzocht of het mogelijk is om het bestaande gebouw Jan Blankenlaan 8 
te gebruiken voor permanente huisvesting. Het gebouw blijkt echter lastig aan te passen aan 
het huidige onderwijs. Daarnaast moet de school lang wachten totdat het gebouw leeg is en 
zal het gebouw niet beschikbaar zijn voor tijdelijke huisvesting. Op het terrein Jan 
Blankenlaan 8 wordt dan ook uitbreiding d.m.v. nieuwbouw gerealiseerd. 

• Voor het Alberdingk Thijm College kan de uitbreiding ongewijzigd worden uitgevoerd. Het is 
lastig gebleken om ook de gymzalen te handhaven op het terrein. De bestaande gymzalen 
nemen veel plaats in op het terrein en het is lastig om binnen de beschikbare ruimte en 
binnen het bestemmingsplan te realiseren. Parallel aan de ontwikkelingen op het Arenapark 
zal worden gekeken of alle gymzalen op het schoolterrein worden gerealiseerd of (deels) op 
het Arenapark.

• Het leerlingenaantal van Villa Vrolik groeit harder dan de prognose van 2018. Reden  om de 
school uit te breiden. Realisatie van de gymzaal op het dak van Villa Vrolik is niet mogelijk 
daarom wordt gekeken naar de mogelijkheid deze te plaatsen op het terrein van Sportpark 
Anna’s Hoeve. 

• Het bestuur van Montessorischool Centrum voert gesprekken met het bestuur van de 
Parochie over grondruil. Er is onderzocht of het bestaande gebouw gebruikt kan worden en 
dat kan, maar wel tegen veel hogere kosten dan geraamd. Daarmee is het probleem van de 
afhankelijkheid van de kerk (eigenaar terrein rondom school), geen plaats voor een gymzaal 
en onhandig speelterrein niet opgelost. Er is dan ook geen andere optie dan nieuwbouw 
i.p.v. vernieuwbouw.

Daarnaast zijn er twee opgaven waarover nog geen besluit is genomen en waarvan we ter 
overweging meegeven een keuze te maken in de volgende raadsperiode.

• De International Primary School Hilversum is nu nog gehuisvest in drie nieuwe gebouwen. 
Nieuwbouw is dan ook als opgave in het IHP toegevoegd. STIP wil graag op dezelfde locatie 
ook De Taalschool (COBO) vestigen, zodat de expertise van alle internationals (arbeids- en 
kennismigranten, expats en nieuwkomers) gebundeld is. Op het moment dat De Windkanter 
in het gebouw van De Dubbeldekker trok, zijn de leerlingen van De Taalschool al naar 
tijdelijke huisvesting (Jan Blankenlaan 8) verhuisd in afwachting van aansluiting bij IPS.
De schoolbesturen STIP en Gooise Scholen Federatie hebben gevraagd om als gemeente mee 



te denken over nog twee toevoegingen. Ten eerste, het onderwijs voor nieuwkomers in het 
voortgezet onderwijs wordt gegeven in Laren, terwijl 80% van de leerlingen uit Hilversum 
komt. Ten tweede blijkt dat het taalniveau waarop leerlingen uitstromen in het 
nieuwkomersonderwijs voor veel leerlingen lager is dan hun intellectueel niveau. Het effect 
hiervan is dat de schooladviezen van deze kinderen vaak lager is dan hun potentie en 
daarmee weer ten koste gaat van het broodnodige arbeidspotentieel. Beide schoolbesturen 
overwegen om leerlingen vast te houden tot dat taalniveau en intellectuele niveau overeen 
komen.

• Het college is aan het nadenken over een integrale aanpak van Kerkelanden. Het minimale 
scenario in het IHP is alleen renovatie van het schoolgebouw van De Wijde Blik (vh. 
Goudenregenschool Kerkelanden). Investeren in een klein project is zonde van de middelen, 
terwijl in een integrale aanpak wellicht betere oplossingen mogelijk zijn. Een school is een 
goed breekijzer voor gebiedsontwikkeling, daarnaast kan er wellicht slimmer gebruik worden 
gemaakt van de ruimte. We wachten hiervoor de keuzes van het nieuwe college af.


